
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 146 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Assen, Augusteijn-Esser,
Bakker, Beinema, Van den Berg,
Biesheuvel, Bijleveld-Schouten,
Blaauw, Blauw, Van Blerck-
Woerdman, Bolkestein, Boogaard,
Van den Bos, Van Boxtel, Bremmer,
Bukman, M.M. van der Burg, V.A.M.
van der Burg, Van de Camp, Cherribi,
De Cloe, Cornielje, Crone, Dankers,
Deetman, Van Dijke, Dijksma,
Dijksman, Dittrich, Van den Doel,
Doelman-Pel, Duivesteijn, Van Erp,
Esselink, Essers, Fermina, Gabor, Van
Gelder, Van Gijzel, Giskes, De Graaf,
Van Heemskerck Pillis-Duvekot,
Heerma, Van Heemst, Van der
Heijden, Hendriks, Hessing, Hillen,
Hoekema, Van der Hoeven, Hofstra,
Van Hoof, Hoogervorst, De Hoop
Scheffer, Ten Hoopen, Houda, Huys,
Janmaat, Jeekel, De Jong, Jorritsma-
van Oosten, Kalsbeek-Jasperse,
H.G.J. Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, De Koning, Korthals,
Lambrechts, Lansink, Leerkes, Leers,
Liemburg, Lilipaly, Van der Linden,
Marijnissen, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Oudkerk, Van Oven,
Passtoors, Van der Ploeg, Poppe,
Rabbae, Reitsma, Remkes, Van Rey,
Van 't Riet, Rijpstra, Roethof, Van
Rooy, RosenmoÈ ller, Rouvoet,
Scheltema-de Nie, Schimmel,
Schutte, Schuurman, Sipkes, Smits,
Soutendijk-van Appeldoorn,
Stellingwerf, Sterk, Van der Stoel,
Swildens-Rozendaal, Terpstra, Van
Traa, Valk, Ter Veer, Te Veldhuis,
Verbugt, Verhagen, Verkerk,
Versnel-Schmitz, Vliegenthart, Van

der Vlies, Van Vliet, H. Vos, M.B. Vos,
O.P.G. Vos, VouÃ te-Droste, Vreeman,
B.M. de Vries, J.M. de Vries, Wallage,
Van Walsem, Van Waning, Weisglas,
Van Wingerden, Witteveen-Hevinga,
Wolffensperger, Wolters, Woltjer,
Ybema, Van Zijl, Zijlstra, Zonneveld
en Van Zuijlen,

en de heer Dijkstal, vice-minister-
president, minister van Binnenlandse
Zaken, mevrouw De Boer, minister
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, mevrouw
Jorritsma-Lebbink, minister van
Verkeer en Waterstaat, en de heer
Van Aartsen, minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij.

©

De voorzitter: Collega's! Ik denk dat
het ons allen goed doet dat collega
Van den Berg na maanden van
afwezigheid in verband met ziekte
vandaag weer in ons midden is en
de werkzaamheden kan hervatten.

(Applaus)

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Van Ardenne-van der Hoeven,
wegens bezigheden elders, ook
morgen;

Verspaget, wegens verblijf buitens-
lands;

Rehwinkel, wegens ziekte, deze en de
komende week.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: Ingekomen is een

brief van collega Boogaard. De
inhoud van die brief luidt aldus:

''Voornamelijk om redenen van
medische aard, daarbij gevoegd
enkele persoonlijke omstandigheden,
deel ik u hierbij mede mijn Kamerlid-
maatschap per 1 september 1996 te
zullen neerleggen.

Aangezien mijn besluit valt na iets
meer dan twee jaren in de Tweede
Kamer zitting te hebben gehad,
verzoek ik u aan dit besluit publieke-
lijk, dat wil zeggen: binnen de
Tweede Kamer, niet meer aandacht
te schenken dan procedureel
noodzakelijk is.

Een en ander neemt evenwel niet
weg, dat ik de korte periode van mijn
Kamerlidmaatschap als zeer boeiend
en leerzaam heb ervaren.

Voorzitter, via u dank ik al die
collega-Kamerleden waarmede ik
heb mogen samenwerken, vooral
binnen de diverse commissies.
Tegelijkertijd gaat mijn bijzondere
dank uit naar al het Griffie- en ander
Kamerpersoneel, ongeacht de plaats
in de organisatie, dat op zulk een
voortreffelijke wijze het werk van
Kamerleden ondersteunt en richting
geeft.

Tenslotte wens ik allen die in de
Tweede Kamer werkzaam zijn in
ruime mate wijsheid en toekomst-
visie toe in het belang van alle
bevolkingsgroepen binnen het
Koninkrijk der Nederlanden alsmede
ten behoeve van de internationale
betrekkingen.

Het ga u allen goed!

Met de meeste hoogachting,

(w.g. Boogaard)''

(Applaus)

De voorzitter: Waarde collega! In de
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afgelopen twee jaar zult u ongetwij-
feld politieke teleurstellingen te
verwerken hebben gekregen. Op
afstand mogen wij dat wel veronder-
stellen. Maar de grootste is toch wel
dat u halverwege de termijn wegens
gezondheidsredenen, in belangrijke
mate althans, hebt moeten besluiten
terug te treden. Dit besluit respecte-
ren wij.

U hebt zich in de afgelopen
periode naar vermogen ingezet voor
het kamerwerk. Daarbij mag er niet
aan worden voorbijgegaan dat u in
de persoonlijke sfeer zeer ernstige
tegenslagen hebt moeten incasseren.
Thans wensen wij u nog veel goede
jaren toe te midden van degenen die
u lief en dierbaar zijn.

(Applaus)

De voorzitter: Van de brief van de
heer Boogaard is mededeling gedaan
aan de voorzitter van het Centraal
stembureau en aan de minister van
Binnenlandse Zaken.

De ingekomen stukken staan op een
lijst die op de tafel van de griffier ter
inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Soutendijk-van Appel-
doorn.

Mevrouw Soutendijk-van Appel-
doorn (CDA): Mijnheer de voorzitter!
De CDA-fractie zou graag in een brief
van de regering willen vernemen of
en, zo ja, welke conclusies de
Nederlandse regering trekt uit de
zorgwekkende signalen die wij
ontvangen in verband met de
Belgische zedenzaak en wat de
consequenties daarvan zijn voor de
Nederlandse situatie. Met name
interesseert ons de vraag of dit soort
zaken het gevolg kan zijn van de te
tolerante opstelling die in onze
samenleving wordt ingenomen ten
aanzien van alles wat met seksueel
geweld te maken heeft. Tevens zou
de CDA-fractie van de minister van
Justitie in een brief willen vernemen
wat zij sinds vorig jaar, de evaluatie
van de zedelijkheidswetgeving van

29 juni, heeft ondernomen om de
toezegging die zij toen heeft gedaan,
om de jeugd- en zedenpolitie terug
te brengen bij de politiekorpsen,
gestand te doen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar de
minister van Justitie.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Hoekema.

De heer Hoekema (D66): Voorzitter!
Op zaterdag 13 juli verscheen een
interview met minister Voorhoeve in
De Telegraaf, waarin hij onder de
kop ''Nederland doet even niet mee''
en de tussenkop ''Nu al VN-taken in
Angola en HaõÈti geweigerd'',
aangeeft dat Nederland ''minder
bereidwillig is een bijdrage te
leveren aan VN-vredesoperaties''. Hij
geeft aan dat Nederland een aantal
keren ''nee'' heeft gezegd tegen de
VN en dat de terughoudender
opstelling van Nederland ''duidelijk
is overgekomen bij de secretaris-
generaal van de VN''. Ik vraag aan de
regering en met name aan de
ministers van Defensie en van
Buitenlandse Zaken een brief, waarin
wordt ingegaan op deze kwestie en
waarin vooral wordt aangegeven of
hier sprake is van bestaand dan wel
aangepast beleid. Als sprake is van
aangepast, terughoudend beleid,
hoor ik graag sinds wanneer daarvan
sprake is.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Ik ondersteun dit verzoek
van harte. Misschien kunnen de
bewindspersonen ook aangeven
hoeveel Nederlandse militairen op
dit moment dienst doen bij de VN en
hoe dit ook voor mij nieuwe beleid
zich verhoudt tot de doelstellingen
van de Defensienota.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Janmaat.

De heer Janmaat (CD): Mijnheer de
voorzitter! Staatssecretaris Nuis heeft
gemeend een subsidie te moeten

weigeren voor een toneelstuk in
Amsterdam. Het gevolg daarvan is
geweest dat het college van B en W
van Amsterdam die subsidie weÂ l
heeft verschaft. De CD-fractie vraagt
de minister van Binnenlandse Zaken
om een brief, waarin hij duidelijk
maakt of hij voornemens is het
besluit van het college van B en W
terug te draaien.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer De Jong.

De heer De Jong (CDA): Mijnheer de
voorzitter! Het was voorzien dat wij
deze week het wetsvoorstel PEMBA
(premiedifferentiatie en markt-
werking bij arbeidsongeschiktheid)
zouden behandelen. Er is evenwel
een brief binnengekomen van de
staatssecretaris van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, waarin staat dat
hij de nota naar aanleiding van het
verslag pas in de tweede helft van
september aan de Kamer zal doen
toekomen. De commissie zal een
procedurevergadering houden zodra
deze nota binnen is.

De voorzitter: Ik vermoedde al dat
het zo zou lopen. Er is deze week dus
ongekend veel vrije tijd. Ik kan u
echter verzekeren dat er heel veel
aankomt. Er is in ieder geval een
goede voorbereiding mogelijk.

Het woord is aan de heer Klein
Molekamp.

De heer Klein Molekamp (VVD):
Voorzitter! Mede namens mijn
collega Middel van de PvdA vraag ik
de staatssecretaris van OCW of hij
zijn toezegging van 25 juni, om de
Kamer voÂ oÂ r 1 augustus te berichten
over de regionale televisie, alsnog
zodanig wil nakomen dat wij die
brief deze week ontvangen. Ik vraag
dat temeer omdat de NOS inmiddels
heeft laten weten de plannen van de
vensterprogrammering te willen
stopzetten. Wij hebben de brief deze
week nodig als wij op 5 september
een fatsoenlijk overleg met de
staatssecretaris willen voeren.

De heer Verhagen (CDA): Voorzitter!
Ik sluit mij bij dit verzoek aan. Ik zou
graag willen dat de staatssecretaris

Voorzitter
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